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Requirements concerning Material conformity / Hazardous materials 
Anforderungen bezüglich Materialkonformität / Schadstoffe 

Information: 

The seller shall confirm the compliance or non-compliance regarding the stated requirements including 
REACH and RoHS (if applicable) for the supplied item using the given form. Can at least one requirement 
not be met, the seller has to report respective material and component explicit and in detail in order to 
obtain the buyer’s approval. The form shall be send to the buyer using the address below. / Der Verkäufer 
muss die Einhaltung oder Nichteinhaltung der angegebenen Anforderungen, einschließlich REACH und 
RoHS (falls zutreffend), für den gelieferten Artikel anhand des vorgegebenen Formulars bestätigen. Kann 
mindestens eine Anforderung nicht erfüllt werden, muss der Verkäufer das entsprechende Material und 
die Komponente explizit und detailliert angeben, um die Zustimmung des Käufers zu erhalten. Das 
Formular ist an den Käufer an die unten angegebenen Adresse zu senden. 

Delivery Address of Acquirer: 
TKMS GmbH 
Zentraler Dokumenteneingang 
Werftstraße 112-114 
D-24143 Kiel
E-Mail: Documents-Kiel@thyssenkrupp.com

Supplier Information: 
Contact Person: Name of company: 

TKMS Mat.No.: Name of Item: TKMS Doc.Number of order: Rev.: 

1. RoHS
(Restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment; RoHS-directive 2011/65/EU dated 08.06.2011) 

Die zuvor genannten Liefergegenstände entsprechen der Richtlinie 2011/65/EU und der Erweiterung 
2015/863 und enthalten keine der gefährlichen Stoffe über den spezifizierten Grenzwerten. / The 
item(s) referenced above conform to the Directive (EU) 2015/863 and amendment of the RoHS 
DIRECTIVE 2011/65/EU, Article 4(1) and do not contain any of the hazardous substances above the 
specified limits.  

Es gelten folgende Ausnahmen: / The following exemptions are used: 

Die RoHS-Richtlinie ist irrelevant für den Liefergegenstand, weil... / The RoHS directive is irrelevant 
for the item, because... 

mailto:Documents-Kiel@thyssenkrupp.com
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2. REACH
(Registration, Evaluation, Authorization of Chemicals; REACH regulation EC1907/2006 dated 18.12.2006) 

Die zuvor genannten Liefergegenstände enthalten KEINE besonders besorgniserregenden Stoffe 
(SVHC) oder Stoffe, die in Anhang XVII oder im Verzeichnis der für eine Zulassung in Frage 
kommenden Stoffe gemäß Anhang XIV aufgeführt sind, in Konzentrationen von 0,1 % (1000 ppm) 
oder mehr. / The item(s) referenced above DO NOT CONTAIN any substances of very high concern 
or substances included in Annex XVII or the candidate list for authorization according to Annex XIV 
in concentrations equal or above 0,1 % (1000 ppm).  

Die Liefergegenstände enthalten folgende SVHCs in Konzentrationen größer als 0,1 % (1000 ppm) 
wie in nachstehender Tabelle angegeben: / The item(s) CONTAIN the following SVHCs in 
concentrations higher than  
0,1 % (1000 ppm) as provided in the table: 

SVHC-Name SVHC CAS # 

Location of 
SVHC / 
Article Name 
(if applicable) 

Concentration 
[% / ppm] 
of SVHC 

Amount of 
SVHC [grams] 
(if available) 

Datum, Unterschrift, Stempel / Date, signature, stamp 
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